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írásbeli kérdés

Kövér László úrnak
az Országgyűlés elnöke

Helyben

Tisztelt Elnök Úr!

Magyarország Alaptörvénye 7 . cikk (2) bekezdése, az Országgy űlésről szóló 2012 . évi
XXXVI . törvény 42. § (8) bekezdése és az egyes házszabályi rendelkezésekről szóló
10/2014. (II . 24.) OGY határozat 124 . § (i) bekezdése alapján írásbeli választ igényl ő
kérdést kívánok benyújtani Balog Zoltán Emberi Erőforrások Miniszterhez
„Mekkora részét teszik ki a KLIK költségvetésének az önkormányzatoktó l
elvont bevételek?”
címmel .

Tisztelt Miniszter úr !

A kormány 2013-tól nemcsak az iskolákat vette el az önkormányzatoktól, hane m
elvonták az önkormányzati bevételek egy részét is, mint például a gépjárműadót vagy
az szja helyben maradó részét . Ezek a bevételek így közvetlenül az államho z
vándoroltak . A számvevőszéki adatokból látjuk, hogy az állam a gyermekétkezteté s
esetében ezekből a volt önkormányzati bevételekből finanszírozza az ellátást. Nagy
valószínűséggel ugyanez történik az oktatásfinanszírozás esetén is, ezért kérem,
válaszoljon a következő kérdésekre :
- Mekkora forrásbővülést jelentett a központi költségvetésnek az iskolák állam i

átvételekor elvont önkormányzati bevétel ?
- Figyelembe véve a teljes államosításra vonatkozó javaslatot, mekkora részét teszi k

ki ezek a KLIK költségvetésének ?

Tisztelettel várom válaszát !

Budapest, 2016 . május . 20.

!
Szabó Tímea

Független országgyűlési képviselő
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